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Bewoners/ondernemers Eekwal en Luttekestraat 
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Ronald IJsselsteijn 
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Onderwerp Uitkomsten bijeenkomst herinrichting Eekwal 

Memo Ontwikkeling 

Projectontwikkeling 

 

Telefoon (038) 498 2699 

 

Op woensdag 25 november is met 32 bewoners en ondernemers van de Eekwal en een 

vertegenwoordiger namens de ondernemers van de Luttekestraat gesproken over de 

(toekomstige) inrichting van de Eekwal. Aanleiding is het verzoek van de bewoners te 

mogen meepraten over de toekomstige inrichting van de Eekwal, nadat in 2018 alle 

bussen van de Eekwal zijn verdwenen. Bovendien hebben de bewoners verzocht op 

korte termijn maatregelen te treffen, om hard rijden te beperken. 

 

Tijdens de bijeenkomst is een studie naar verkeers- en inrichtingsvarianten getoond. De 

aanwezigen geven na uitgebreide gedachtewisseling unaniem de voorkeur aan variant 

1 (alle verkeer onderlangs). Deze variant wordt gebruikt als basis voor de toekomstige 

planvorming en voor het op korte termijn realiseren van quick-wins. 

Benadrukt is dat er op dit moment nog geen toezeggingen worden gedaan over 

definitieve herinrichting van de Eekwal. Op dit moment zijn geen middelen beschikbaar. 

Wel zijn middelen beschikbaar voor de quick wins.  

 

Dit memo geeft de suggesties en aandachtspunten weer die tijdens het overleg zijn 

besproken. 

 

Parkeren 

Wens: Extra stop en shopplaatsen voor bezoekers Luttekestraat 

Wens: Extra bewonersparkeerplaatsen aanleggen, maar daarbij niet meer 

parkeervergunningen verlenen. 

Wens: Toegang tot bolwerk lastiger maken voor zoekverkeer parkeren. 

Wens: Duidelijker aangeven dat de op de bolwerken alleen bestemd zijn voor 

vergunninghouders. 

Wens: Meer handhaving op fout geparkeerde auto’s, met name in de avonduren. 

 

Verkeer 

Wens: Meer ruimte voor creëren voor voetgangers aan zuidzijde (kant Potgietersingel) 

 

Wens: Fietsers onderlangs heeft de voorkeur, bovenlangs is voor sommige fietsers te 

zwaar. 

 

Wens: Ook fietsers moeten de ruimte krijgen.  

 

Vraag: Is er nagedacht over rood asfalt/fietsstraat?  

Antwoord: Dit is geen hoofdfietsroute, dus toepassen rood asfalt is niet gewenst. 
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bericht 

Datum 25 november 2015 

Wens: Maatregelen treffen om te voorkomen dat verkeer dat de helling oprijdt hinder 

veroorzaakt (geluid en trillingen) door gas te geven en hard te rijden.  

Wens: Auto’s moeten in de nieuwe situatie niet te hard rijden.  

 

Vraag: Worden verkeersremmende maatregelen getroffen?  

Antwoord: We passen geen drempels toe in de binnenstad. Dit in verband met 

trillinghinder en extra remmen en gasgeven. Wel passen we de breedte van de rijbaan 

aan, en kunnen we door het tracé op te knippen in korte stukjes voorkomen dat een 

lange rechte lijn ontstaat. 

 

Vraag: Waarom is in de modellen de uitrit van het bolwerk niet haaks op de rijbaan? 

Antwoord: Door het hoogteverschil wordt de afrit dan te steil. 

 

Vraag: Kan bij het uitrijden van het bolwerk rechts afslaan verplicht worden gesteld?  

Antwoord: Door de aanwezigen wordt daar verschillend over gedacht. 

 

Vraag: Kan de Eekwal worden geknipt om doorgaand verkeer onmogelijk te maken? 

Antwoord: Het maken van een knip is geen optie. Een doorgaande route is ook voor 

bestemmingsverkeer nodig. 

 

Wens: Eekwal heeft maar beperkte bevoorradingsfunctie. Kan verkeer groter dan 3,5 

ton worden geweerd? 

 

Wens: Maatregelen treffen tegen auto’s die op Eekwal voor ingang parkeergarage 

Maagjesbolwerk staan te wachten (is erger geworden sinds realisatie Pannekoekendijk 

en aanpassing inrit garage). 

 

Vraag: Hoe worden kelderboxen ontsloten?  

Antwoord: Via de rijbaan op het bolwerk, wordt nog verder uitgedetailleerd bij ontwerp. 

 

Ruimtelijke kwaliteit 

Wens: Hoogteverschillen benadrukken. 

 


